

**Fremmøtt:**

Gruppe A: Gustav Kvaal, Åse Huus, Jerome Picard, Kate Madsen, Petter Bergerud

Gruppe B: Gulleik Løvskar

Gruppe C: Andela Culjak

Gruppe D: Linda Rossow Berg, Maren Harestad

Frafall: Petter Østergaard

Fra administrasjonen:

Liv Heidi Ekre under sak 18/25

Protokoll instituttrådsmøte Institutt for design

Torsdag 16/10 2025 kl 13:00- 15:00 Rom 303

Agenda**Vedtakssaker****SAK 15/25 Godkjenning av innkalling og dagsorden**

Godkjent

SAK 16/25 Protokoll fra møte 28. august

Godkjent

SAK 17/25 Møteplan 2026

Vedtak: Instituttrådet for Design vedtar møteplan for 2026 med forbehold om at det kan skje endringer for å tilpasse hierarkiet og driften.

SAK 18/25 Revisjon av emner

Vedtak: IRDE vedtar revisjoner av emnebeskrivelser og forslag om emner som blir lagt i dvale 2026, med de kommentarer som kom fram i møtet.

Kommentarer fra møtet:

- Endringen som er foreslått i emnene VIS131, VIS211, DES234, DES236, DES237, som omhandler bruk av begrepet om prototype, går ut av saken ettersom dette ikke vil endre praksis med bruk av to sensorer som PSDE/IRDE ønsker å beholde. Begrepet "prototype" bør diskuteres og behandles for seg med fagmiljøet.
- Behandling av emnet DES236 med tanke på dvale 2026 opprettholdes.
- Viktig å følge opp prosess videre for konsekvenser rundt emner som blir lagt i dvale våren 2026. Instituttet må særlig sikre at innvekslingsstudentene har en praksis de kan gjennomføre, siden *DES225 Fordypning innen fagområdet* blir lagt i dvale.

SAK 19/25 Drøftingssaker

- ingen saker

SAK 20/25 Informasjons- og orienteringssaker

- a) Økonomirapport september
- b) Tilsettinger/utlysninger
- c) [Fakultetsstyret](#)
- d) Oppdatert mal for veiledningskontrakten
- e) Navneendring fagområde – prosess – muntlig orientering

Instituttrådet tok alle sakene til orientering.

Eventuelt – ingen saker

Fungerende instituttleder
Gustav Kvaal

Seniorkonsulent

Mona Størseth Emmerhoff